

CSTM 2021 Virtual Conference Registration

Imagine! You can attend this year's annual conference in the comfort of your favorite chair without the cost of travel and hotel! Check out the updated [scientific program](#) and [social program](#). [Click here to register](#).

Conference Sessions Available in French

Please note that all the conference plenary sessions and at least one session in each time slot will be translated so that a French session will always be available during the conference except for the oral abstracts on the last day. Please help to pass on the message to all those who may prefer to listen in French. See the [updated program](#) showing the sessions that will be translated.

Help Promote the CSTM 2021 Conference

Your help to promote this year's conference would be much appreciated. Kindly print copies of [the CSTM 2021 poster](#) and place them in strategic locations to ensure that your colleagues won't miss it.

CSTM 2021 Social events – Scavenger Hunt

- Test your knowledge of New Brunswick! The CSTM 2021 [Virtual Scavenger Hunt](#) was developed to whet your appetite for travel to New Brunswick. For a chance to win a prize, please complete the quiz posted to the CSTM Conference webpage [CSTM - Social Events](#). The quiz will be available from May 3-13th with the prize winner announced on Saturday May 15th.
- Three (3) lucky registrants for the [Omega Protocol](#) will win their ticket by random draw. Winners will be announced in the May issue of the CSTM Communique.

Choosing Wisely New Perinatal Recommendations

We wish to promote again, the release by Choosing Wisely Canada of [CSTM's four new Perinatal recommendations](#), developed by the Canadian Obstetrics and Pediatric Transfusion Network (COPTN) a sub-committee of the CSTM.

Recent blogs

The CSTM is pleased to announce that Eric Ching's blog, "[Q and A on Proteolytic Enzymes Used in Blood Group Serology](#)" is now available in French. We are prioritizing the most read blogs for translation and Eric's blogs continue to be very popular. Stay tuned for more translations to come.

Educational Resources Available Online

- The [2020 CSTM "TOP 4" Abstracts](#) are now published in Transfusion Medicine Reviews.
- [Recordings of the CSTM 2020 Oral Abstract presentations](#) are now available on the CSTM website.

Stay tuned for more information on upcoming education events provided by the generous support of our CSTM 2021 Level 1 sponsors [Takeda](#) and [CSL Behring](#).

CSTM Membership

Don't forget to renew your membership and encourage your colleagues to join. [Renew your membership here](#).

Thank you for our Sponsors:

Thank you to our [Platinum sponsor Pfizer](#) and [Platinum sponsor Ortho](#) for supporting CSTM.

What else? Check out the [CSTM Website!](#)



Congrès virtuel 2021 de la SCMT - Inscription

Imaginez! Vous pouvez assister au congrès annuel de cette année dans le confort de votre fauteuil préféré sans les frais de voyage et d'hôtel! Consultez le [programme scientifique](#) et [social](#) mis à jour. [Cliquez ici pour vous inscrire](#).

Séances du congrès disponibles en français

Veillez noter que toutes les séances plénières du congrès ainsi qu'une séance dans chaque créneau horaire seront traduites afin qu'une séance en français soit toujours disponible pendant le congrès, sauf les résumés oraux de la dernière journée. Aidez-nous à transmettre le message à tous ceux qui préfèrent écouter en français. Consulter [le programme mis-à-jour](#) pour connaître les séances qui seront traduites.

Aidez à promouvoir le congrès 2021 de la SCMT

Nous vous serions reconnaissants si vous pouviez nous aider à promouvoir le congrès de cette année. Veuillez imprimer des copies de [l'affiche SCMT 2021](#) et les placer dans des endroits stratégiques pour vous assurer que vos collègues ne les manquent pas.

Activités sociales de la SCMT 2021 – Chasse au trésor

- Testez vos connaissances du Nouveau-Brunswick ! [La chasse au trésor virtuelle](#) SCMT 2021 a été conçue pour éveiller votre appétit de voyager au Nouveau-Brunswick. Pour courir la chance de gagner un prix, veuillez remplir le questionnaire affiché sur le site Web du congrès SCMT - [Événements sociaux](#). Le questionnaire sera disponible du 3 au 13 mai et le gagnant du prix sera annoncé le samedi 15 mai.
- Trois (3) inscrits chanceux pour le « [Omega Protocol](#) » gagneront leur billet par tirage au sort. Les gagnants seront annoncés dans le Communiqué de la SCMT en mai.

Choisir avec soins – Nouvelles recommandations périnatales

Nous souhaitons de nouveau promouvoir la publication par Choisir avec soin Canada, des [quatre nouvelles recommandations périnatales de la SCMT](#), élaborées par le Réseau canadien de transfusion obstétricale et pédiatrique (RCTOP).

Blogues récents

La SCMT est heureuse d'annoncer que le blogue d'Eric Ching, « [Questions et réponses sur les enzymes protéolytiques utilisées lors d'investigations sérologiques des groupes sanguins](#) » est maintenant aussi disponible en français. Nous accordons la priorité aux blogues les plus lus pour la traduction, et les blogues d'Eric continuent d'être très populaires. Restez à l'affût, d'autres traductions à venir.

Adhésion à la SCMT

N'oubliez pas de renouveler votre adhésion et d'encouragez vos collègues à y adhérer. [Renouvelez votre adhésion ici](#).

Ressources éducatives disponible en ligne

- [Les quatre meilleurs résumés \(SCMT 2020\)](#) sont maintenant publiés dans *Transfusion Medicine Reviews*.
- [Les enregistrements des présentations orales \(SCMT 2020\)](#) sont maintenant disponibles sur le site Web.

Restez à l'affût pour de plus amples renseignements sur les activités de formation à venir offertes par le généreux soutien de nos commanditaires de niveau 1 de la SCMT 2021, [Takeda](#) et [CSL Behring](#).

Merci à nos commanditaires

Merci à nos [commanditaires platine Pfizer](#) et [Ortho](#) pour leur soutien à la SCMT.

Quoi d'autre ? Consultez le [site Web de la SCMT !](#)